



[COMPANY LETTERHEAD]

Certificate of Compliance

Reduction of Toxics in Packaging

We certify that the following packaging and packaging components sold to _____, comply with the requirements of the toxics in packaging law(s), namely the USA Coalition of Northeastern Governments (CONEG) model legislation and the European Directive on Packaging and Packaging Waste 94/62/EC.:

Our products references #	Customers's references #	Description

Specifically:

1) We certify that the regulated metals – lead, mercury, cadmium, and hexavalent chromium -- were **not intentionally added** to any package or packaging component during the manufacturing process.

2) We further certify that the **sum of the incidental concentration levels** of lead, mercury, cadmium and hexavalent chromium present in any package or package component does not exceed 100 parts per million by weight.

3) We will maintain adequate documentation of this certification for inspection upon request.

COMPANY NAME: _____

ADDRESS: _____

PHONE: _____

CERTIFIED BY:

(Name)

(Signature)

(Title)

(Date)



[Entête de l'entreprise]

Certificat de conformité

Réduction des substances toxiques dans les emballages

Nous certifions que les emballages et composants d'emballages suivants, vendus à _____, se conforment aux exigences légales sur les substances toxiques dans les emballages, à savoir au modèle de loi de la Coalition américaine des Gouvernements du Nord-Est (CONEG) et à la Directive Européenne Relative aux Emballages et Déchets d'Emballages 94/62/CE. :

Nos références de produits	Références du client	Description

Spécifiquement:

- 1) Nous certifions que les métaux réglementés – le plomb, le mercure, le cadmium et le chrome hexavalent -- **n'ont été intentionnellement ajoutés à aucun** emballage ni composants d'emballage au cours du processus de fabrication.
- 2) Nous certifions de plus que la **somme des niveaux induits de concentration** de plomb, de mercure, de cadmium et de chrome hexavalent présents dans un emballage ou un composant d'emballage ne dépasse pas 100 parties par million en poids.
- 3) Nous conserverons la documentation nécessaire à cette certification, pour des fins d'inspection sur demande.

NOM DE L'ENTREPRISE: _____

ADRESSE: _____

TÉLÉPHONE: _____

CERTIFIÉ PAR:

(Nom)

(Signature)

(Titre)

(Date)